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NOTIFICATION
The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6

	1.
	Notifying Member:  European Union 

If applicable, name of local government involved (Article 3.2 and 7.2):   

	2.
	Agency responsible:  European Commission
Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:  

European Commission

EU-TBT Enquiry Point
Fax:  +(32) 2 299 80 43
E-mail:  eu-tbt@ec.europa.eu
Website: http://ec.europa.eu/enterprise/tbt/  

	3.
	Notified under Article 2.9.2 [ X ], 2.10.1 [   ], 5.6.2 [   ], 5.7.1 [   ], other:  

	4.
	Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable): Biocidal products

	5.
	Title, number of pages and language(s) of the notified document:  Draft Commission Implementing Decision on the non-approval of certain biocidal active substances pursuant to Regulation (EU) No 528/2012 (4 pages, in English).

	6.
	Description of content:  This draft Commission Implementing Decision excludes certain active substances from the European Union positive list of active substances, which may be used in biocidal products.

	7.
	Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable:  Harmonisation of the EU market on biocidal products; Protection of Human Health or Safety; Protection of the Environment.

	8.
	Relevant documents:  Regulation (EU) 528/2012 of the European Parliament and of the Council of 22 May 2012 concerning the making available on the market and use of biocidal products (OJEU L 167, 27.6.2012, page 1). Available in all EU languages.
http://eur-lex.europa.eu/LexUriServ/LexUriServ.do?uri=OJ:L:2012:167:0001:0123:EN:PDF
   

	9.
	Proposed date of adoption:  

Proposed date of entry into force:  
	
	April 2014
20 days from publication in the Official Journal of the EU (application May 2015) 

	10.
	Final date for comments:  60 days from notification

	11.
	Text available from:  National enquiry point [  ], or address, telephone and fax numbers, e-mail and web-site addresses, if available of the other body:  

European Commission

EU-TBT Enquiry Point
Fax:  + (32) 2 299 80 43
E-mail: eu-tbt@ec.europa.eu
The text is available on the EU-TBT Website: http://ec.europa.eu/enterprise/tbt/  

http://members.wto.org/crnattachments/2013/TBT/EEC/13_4578_00_e.pdf
http://members.wto.org/crnattachments/2013/TBT/EEC/13_4578_01_e.pdf
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贸易技术壁垒委员会
                                         原文：  英语
通             报
以下通报根据TBT协定第10.6 条分发
	1.
	通报成员： 欧盟
如可能，列出涉及的地方政府名称 ( 3.2条和7.2 条)：

	2.
	负责机构：  欧盟委员会

	3.
	通报依据的条款 2.9.2 [ X ], 2.10.1 [   ], 5.6.2 [  ], 5.7.1 [   ], 其他:       

	4.
	覆盖的产品 ( 如可能，提供产品的HS 或 CCCN编码, 否则提供国家减让表中所列关税税目号。如可能，可另提供国际标准分类ICS号):  生物灭杀制品
ICS: 38.08       



       HS: 98.23

	5.
	通报文件的标题, 页数和使用语言: 关于依照法规(EU) No 528/2012未批准某些生物灭杀活性物质的委员会执行法规草案（4页，英语）

	6.
	内容简述:  本委员会执行法规草案从可以在生物灭杀制品中使用的活性物质肯定列表中排除某些活性物质。

	7.
	目标和理由, 如是紧急措施，说明紧急问题的性质:  协调欧盟生物灭杀制品市场；保护人类健康或安全；保护环境。

	8.
	相关文件:  2012年5月22日的，欧洲议会和理事会关于在市场上提供和使用生物灭杀制品的法规 (EU) No 528/2012（2012年6月27日的官方公报L 167，第1页）（欧盟所有语言）
http://eur-lex.europa.eu/LexUriServ/LexUriServ.do?uri=OJ:L:2012:167:0001:0123:EN:PDF 

	9.
	拟批准日期:  2014/04
拟生效日期:  自在欧盟官方公报上公布起20天（2015年5月实施）

	10.
	提意见截止日期:   自通报日期起60天

	11.
	文本可从以下机构得到：国家咨询点 [X] 或其他机构，地址、 电话和传真号, e-mail 地址和网址:  



